
Kratko,jedrnato
razumljivo

Delegati vseh zborov skupščine občine
Ljubljana-Šiška so na zadnji seji ocenjevali
dosedanje uveljavljanje delegatskega sistema
in sprejeli predloge za nadaljnje delo.

Iz poročil o delu delegacij za zbor zdru-
ženega dela, zbor krajevnih skupnosti in
družbenopolitični zbor so ugotovili, da so de-
legacije in konference kar uspešno opravlja-
le svojo funkcijo. Najbolj uspešno je bilo de-
lovanje zbora KS, ki je pogosteje in v rela-
livno večjem številu oblikoval stališča h gra-
divu občinske skupščine kot delegati zbora
združenega dela. Delegati zbora krajevnih
skupnosti so tudi v večjem številu razprav-
ljali na skupnem zasedanju vseh zborov o po-
sameznih točkah dnevnega reda, kot delegati
ostalih dveh zborov. Pri zboru KS tako pri-
haja povsem do izraza ustavna funkcija, pred-
vsem zato, ker ta zbor rešuje bistvena vpra-
šanja delovnih ljudi in občanov v krajevni
skupnosti in je v najtesnejši povezavi z nji-
mi.

Kljub temu da je ocena uveljavljanja de-
legatskega sistema v Šiški v glavnem ugodna,
pa se pojavlja še nekaj pomanjkljivosti. Več
pozornosti bo potrebno posvetiti predvsem
informiranju. Zato so med predlogi za nadalj-
nje delo delegati poudarili, da mora biti gra-
divo za seje zborov napisano kratko, jedrna-
to in razumljivo. Poleg tega bo v prihodnje
potrebno doseči večje sodelovanje med dele-
gacijami. Zveza sindikatov in SZDL pa bosta
morala vložiti več naporov, da bodo delovni
ljudje in občani, ki opravljajo delegatske
funkcije, sposobni za izvrševanje delegatskih
nalog.


